

CHÂTEAU
LA GRÂCE DIEU DES PRIEURS
SAINT-ÉMILION GRAND CRU

by ART RUSSE



NICHOLAS ROERICH

And We Are Not Afraid - 1922

Et nous n'avons pas peur - 1922

101,5 cm x 135 cm
Tempera on canvas
Tempéra sur toile

UK A conversation of two monks, an inoffensive bear who listens attentively to solemn speeches of the serene old men. This reminds us of a well-known episode in the life of Saint Sergius of Radonezh who tamed a bear during his lonely ascetic life in the forest. This is the idea of universal greatness, of the primordial unity of all living beings. Delicate shades of pink fill the evening sky. And even dark shadows on the horizon will not interrupt the peaceful conversation of the monks.

FR La conversation de deux moines, un ours inoffensif qui écoute attentivement des discours solennels de ces vieillards sereins. Cela nous rappelle un épisode bien connu de la vie de Saint Serge de Radonège qui dompta un ours pendant sa vie solitaire d'ascète dans la forêt. C'est l'idée de la grande parenté universelle, de l'unité primordiale de tous les êtres vivants. Des teintes délicates de rose remplissent le ciel du soir. Et même des ombres obscures à l'horizon n'interrompent pas la conversation paisible des moines.